
FRØYA KOMMUNE 

 

MØTEPROTOKOLL 

 
 

Hovedutvalg for drift: 

Møtested: 
Kommunestyresalen, 

Frøya herredshus 

Møtedato: 
19.08.2014 

Møtetid: 
09.00 – 14.00 

Av utvalgets medlemmer møtte 

6 av 7 

Fra og med sak:  44/14 

Til og med sak:  49/14 

 

 

Faste representanter i Hovedutvalg for drift i perioden 2011 - 2015 

  
Ap, H: 

Helge Borgen, leder 

Eli Ann Karlsen, nestleder 

Vida Zubaite-Bekken 

Anders Gåsø 

Frp, Venstre og Sp: 

Sten S. Arntzen 

Vibake Franck Sehm 

Ola Grønskag 

 

 

Faste representanter med forfall: 

 

Ap, H: 

Eli Ann Karlsen, nestleder 

Frp, Venstre og Sp: 

Vibake Franck Sehm 

 

 

Vararepresentanter som møtte: 

 

Ap, H: 

Kjartan Ervik 

Frp, Venstre og Sp: 

Ingen 

 

 

 

Merknader: 

 

1. Innkalling til møte med saksliste ble enstemmig godkjent. 

 

 

Underskrift: 
 

 

Helge Borgen Vida Zubaite-Bekken 

leder Protokollunderskriver 

 

 

 

Frida Hanø Kvingedal 

sekretær 
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HOVEDUTSKRIFT 
 

 

Utvalg  : Hovedutvalg for drift 

Møtedato: 19.08.2014 

 

 

SAKSLISTE 

 

 

Saksnr. Arkivsaksnr. 

  Innhold 
 

44/14 14/976   

 GODKJENNING AV PROTOKOLLER FRA MØTENE 10.06. OG 16.06.14  

 

45/14 14/974   

 REFERATSAKER  

 

46/14 14/328   

 PROSESSARBEID SISTRANDA SKOLE, SAMARBEID MED MIDT NORSK 

KOMPETANSESENTER FOR ATFERD  

 

47/14 14/970   

 GODKJENNING AV RABBEN BARNEHAGE ETTER BARNEHAGELOVENS- OG 

FORSKRIFT OM MILJØRETTET HELSEVERN  

 

48/14 14/972   

 EVALUERING AV PRØVEORDNING, SOMMERÅPEN SFO SISTRANDA SKOLE  

 

49/14 14/969   

 ORIENTERINGER/SPØRRERUNDE  
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44/14  

GODKJENNING AV PROTOKOLLER FRA MØTENE 10.06. OG 16.06.14  

 

 

Vedtak: 

 

Protokollene fra møtene 10.06. og 16.06.14 godkjennes som framlagt. 

 

Enstemmig. 

 

Forslag til vedtak: 

 

Protokollene fra møtene 10.06. og 16.06.14 godkjennes som framlagt. 

 

  

45/14  

REFERATSAKER  

 

 

Vedtak: 

 

Referatene tas til orientering. 

 

Enstemmig.  

 

Forslag til vedtak: 

 

Referatene tas til orientering. 

 

  

46/14  

PROSESSARBEID SISTRANDA SKOLE, SAMARBEID MED MIDT NORSK 

KOMPETANSESENTER FOR ATFERD  

 

 

Hovedutvalgets innstilling til kommunestyret: 

 

Frøya kommunestyre innstiller på å videreføre påbegynt utviklingsarbeid ved Sistranda skole i regi av 

Midt Norsk Kompetansesenter for Atferd (MKA) med de kostnader som er angitt i forslaget til 

samarbeidsavtale. 

Det forutsettes at skolen utarbeider en konkret plan for hvordan skolen på egen hånd kan håndtere 

atferdsvansker. 

 

Kostnadene i henhold til avtale kr. 252.000,- dekkes ved bruk av disposisjonsfondet. 

 

Enstemmig. 

 

Hovedutvalgets behandling i møte 19.08.14: 

 

Repr. Vida Zubaite-Bekken ba om at hennes habilitet blir vurdert da hun jobber ved Sistranda skole. 

Repr. Vida Zubaite-Bekken ble enstemmig vedtatt habil i sakens behandling. 

 

Flg. omforente forslag til tillegg ble fremmet: 

 

Det forutsettes at skolen utarbeider en konkret plan for hvordan skolen på egen hånd kan håndtere 

atferdsvansker. 

 

Forslag til vedtak med tillegg ble enstemmig vedtatt. 
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Forslag til vedtak: 

 

Frøya kommunestyre innstiller på å videreføre påbegynt utviklingsarbeid ved Sistranda skole i regi av Midt 

Norsk Kompetansesenter for Atferd (MKA) med de kostnader som er angitt i forslaget til samarbeidsavtale. 

Kostnadene i henhold til avtale kr. 252.000,- dekkes ved bruk av disposisjonsfondet. 

 

  

47/14  

GODKJENNING AV RABBEN BARNEHAGE ETTER BARNEHAGELOVENS- OG FORSKRIFT OM 

MILJØRETTET HELSEVERN  

 

 

Vedtak: 

 

Hovedutvalg for drift tar informasjonen om prosedyrer/framdrift rundt godkjenning av Rabben 

barnehage til orientering.  

 

Enstemmig. 

 

Forslag til vedtak: 

 

Hovedutvalg for drift tar informasjonen om prosedyrer/framdrift rundt godkjenning av Rabben barnehage til 

orientering.  

 

  

48/14  

EVALUERING AV PRØVEORDNING, SOMMERÅPEN SFO SISTRANDA SKOLE  

 

 

Hovedutvalgets innstilling til kommunestyret: 

 

Frøya kommunestyre tar informasjonen om evaluering av sommeråpen SFO ved Sistranda skole til 

orientering. 

 

Frøya kommunestyre anbefaler en videreføring av tilbudet om sommeråpen SFO ved Sistranda skole med 

en utvidelse også til andre skoler etter behov. Dette må da tas med i den videre budsjettbehandlinga for 

2015. 

 

Enstemmig. 

 

Hovedutvalgets behandling i møte 19.08.14: 

 

Flg. omforente forslag til innstilling ble fremmet: 

 

Frøya kommunestyre tar informasjonen om evaluering av sommeråpen SFO ved Sistranda skole til orientering. 

 

Frøya kommunestyre anbefaler en videreføring av tilbudet om sommeråpen SFO ved Sistranda skole med en 

utvidelse også til andre skoler etter behov. Dette må da tas med i den videre budsjettbehandlinga for 2015. 

 

Forslag til vedtak: 

 

Hovedutvalg for drift tar informasjonen om evaluering av sommeråpen SFO ved Sistranda skole til 

orientering/alt 1/alt 2 i saksframlegget. 
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49/14  

ORIENTERINGER/SPØRRERUNDE  

 

 

 Kvartalsrapport 1. kvartal ble gjennomgått. 

Repr. Helge Borgen: Ser ikke poenget med å kommentere 1. kvartar når 2. kvartal nylig er 

gjennomgått.  

 

 Status midlertidig barnehage, Nordskag oppvekstsenter.  

Rådmann Roger Fredheim: Tar over rekkehuset som SalMar har leid. Må gjøres tiltak for at det skal 

være godkjent som midlertidig barnehage. Befaring 20.08.14 med teknisk, skole og ledelse. Skal legges 

ut for salg etter at barnehagen er ferdig med bruken. Tas i bruk rundt oktober 14.  

Repr. Helge Borgen: Tror dette lar seg gjennomføre. Skal ikke være noen minimumsløsninger, ikke 

være besvær for de som skal bruke det. Forskjell mellom realitet og ønsker. Må kunne løses på en 

veldig enkel måte.  

 Status i arbeidet med rullering av trafikksikkerhetsplan v/ Silje Meslo Lien. 

Plana er kommet godt i gang og beregnes ferdig til behandling i slutten av oktober.  Statens Vegvesen 

foreslår at det satses holdningsskapende arbeid. 

Statens Vegvesen og Lastebilforbundet er invitert til et møte som skal avholdes. Det foreslås at også 

politiet og redningsetatene deltar. 

 Kommunebarometeret 2014, første tilbakemelding og framdrift. 

Realitet er at vi som kommune ligger langt ned på listen. Grunnskole teller 20% i denne rapporten. Vi 

ligger helt i bunnen på nasjonale prøver. 

Bekymringsverdig at vi skårer så dårlig på 10. trinn.  

Framgang 5. trinn – over middels.  

Høyere andel spesialundervisning i 2014.  

Ikke gjort noe med småtrinn enda.  

Utfordring med fagtekster på ungdomstrinnet, hvordan skal vi angrepe disse? 

Sistranda skole har en plan, den skal gjelde for alle skoler. Det må jobbes med holding til elever – 

dialog med ungdomstrinnet og videregående skole.  

Spesialundervisning, det må gjøres et grundig arbeid før henvisning videre til PPT tjenesten.  

Samarveidet med Midt Norsk Kompetansesenter for Atferd vil hjelpe oss videre.  

Må jobbe hard for å forbedre resultatene.  

Rep. Ola Grønskag: Forskning viser at ukeplaner er til hinder for læring. Skolen evalurerer ikke de 

tiltak som settes i gang.  

Bruk av data og IKT i skole. De gjør det merkbart dårligere enn de som ikke satser på data og IKT. 

Stiller spørsmål ved praksis i skolen.  

Rep. Helge Borgen: Liker veldig godt det som rep. Ola Grønskag la frem, musikk i hans ører. 

Lærerenes frie rolle gjør at dette ikke blir evaluert.  

Rep. Kjartan Ervik: De som jobber i team gjør det bedre, utveksling av erfaringer kollegialt.  

Rep. Anders Gåsø: hvorfor ser vi ikke på de kommunene i Sør-Trøndelag som er bedre enn oss? 

Alvorlig situasjon, må jobbe med holdninger. Kultur på Frøya at de får arbeid uansett hvilke resultater 

de oppnår.  


